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2 Corinteni 3: 6  "...pentru că slova omoară, dar Duhul dă Viaţă"               

 
Ascultaţi ce spune Profetul lui Dumnezeu despre aceasta:        
Eu doresc să-mi pun sufletul meu pe fiecare fază (parte) din acel Cuvânt (Biblia), ca să spun că Ea este adevărul. Eu cred că acela este 
Cuvântul inspirat a lui Dumnezeu. Şi eu cred că fiecare Cuvânt din Ea este inspirat (2 Petru 1: 20-21). Şi eu doresc să-mi încredinţez 
în orice moment viaţa pe Cuvântul lui Dumnezeu şi pe promisiunile Lui, pentru că Acesta este adevărul.   
       *Şi Când Cuvântul lui Dumnezeu este pus în pământul fertil al credinciosului inspirat (Matei 13: 23), va produce doar exact 
ceea ce Dumnezeu ar face, pentru că nu poate da greş. Este Cuvântul etern a lui Dumnezeu. Trebuie să  trezească oamenii, trebuie să 
ne ducă pe noi la ceva unde Cuvântul lui Dumnezeu este primit  (Fapte 2: 41). Şi aceasta este inspiraţia. Şi un om nu este în nici o 
condiţie, în afară de pocăinţă; el nu este în condiţie să primească Cuvântul până când mai întâi el nu a fost inspirat (sub inspiraţie).   
Priviţi la Petru, jos acolo, el a spus.... Ei au spus, "Cine spun oameni că, Eu Fiul Omului, sânt? (Matei 16: 13-18).  "Şi unii spun că 
Tu eşti Ioan Botezătorul. Alţii spun că Tu eşti Ilie. Şi alţii zic că Tu eşti profetul Ieremia. Şi alţii, ei spun că Tu eşti profetul care 
trebuie să vină."   Dar Isus a răspuns şi a spus, "Dar voi cine spuneţi că Eu sânt?"  Vedeţi, mântuirea nu este bazată pe ceva ce 
altcineva crede. Este ceea ce voi credeţi despre El. Vindecarea Divină nu este bazată pe ceea ce spun criticii, sau pe ceea ce spune 
biserica; ea este bazată pe credinţa voastră perfectă în Cuvântul lui Dumnezeu inspirat, şi cum sînteţi voi inspiraţi ca să credeţi 
aceasta. Aceea este ceea ce aduce rezultate, este inspiraţia voastră prin Cuvânt. Ce face El pentru voi ? 
      *Acum, această iubită veche Biblie cu coperţi negre, eu O cred cu toată inima mea. Dacă Ea nu ar fi adevărată, atunci ar fi 
greşită. Eu nu aş avea nimic de a face cu Ea. Dar eu cred că fiecare Cuvânt din Ea este inspirat, şi fiecare Cuvânt din Ea, este 
Cuvântul lui Dumnezeu Însuş. Şi eu cred că atitudinea mintală corectă  (gândire corectă) asupra acestor promisiuni Divine, le va 
aduce la împlinire. 
      *Şi întreg Cuvântul lui Dumnezeu este legat drept împreună, fiecare părticică. Şaizeci şi şase de Cărţi, scrise de un număr de 
oameni, la sute de ani distanţă, şi nici una nu se contrazice cu cealaltă, nici măcar una, fiecare din ele doar perfect. Niciodată nu a fost 
scrisă vreo bucată de literatură ca şi Ea (Biblia), în întreaga lume.   Acolo au fost pentru două mii de ani, încercând să altereze 
Rugăciunile Domnului, să pună un cuvânt sau să scoată un cuvânt din El ca să-L facă mai bine. Tu doar nu poţi să o faci. Oh, El este 
perfect. Este Cuvântul lui Dumnezeu.   Şi eu cred că Biblia este Cuvântul lui Dumnezeu inspirat (2 Timotei 3: 16-17). Fiecare 
Cuvânt din Ea este inspirat. Eu nu cred că doar acesta nu este inspirat şi acesta este, şi acela este. Eu cred că Totul este inspirat. Ori 
este totul bun, ori este totul greşit; dacă totul este amestecat, atunci noi nu am şti ce să facem. Dar, Ea este Adevărul, fiecare bucăţică. 
Eu sânt gata să-mi sacrific viaţa mea, la orice moment, pentru că Aceasta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL aici (înăuntru in Biblie). 
       *Acum, Ea este toată inspirată sau nimic nu este inspirat. Eu cred că fiecare Cuvânt din Ea este inspirat şi sris de Dumnezeu, 
dacă noi doar îl punem în locul corect de unde aparţine (unde este locul Lui). Şi dacă noi Îl punem în locul Lui, Dumnezeu va opera 
(va face) şi va demonstra (va lucra) şi dovedi Cuvântul Său.   Acum, tu nu poţi să pui o sămânţă de porumb într-o cutie de rumeguş 
sau cenuşă, ea nu va creşte. Ea nu o va face. Ea trebuie să fie în felul corect de pământ, ca să poată să crescă. Este aceasta corect? 
       *Acum, când un om este inspirat şi el aude Cuvântul inspirat, cele două inspiraţii împreună dau un rezultat. Nu are importanţă 
cât de bine studiezi tu Cuvântul, El nu îţi va face nici un bine pînă cînd nu eşti tu însuţi inspirat. Este nevoie de inspiraţia ta împreună 
cu..... Cuvântul este deja inspirat.  Deci ceea ce avem noi nevoie astăzi, este o inspiraţie peste noi, Dumnezeu acţionând în jos cu o 
nouă inspiraţie şi răsuflând peste noi puterea Lui, şi dragostea Lui, şi El Însuş, ceea ce ar putea să ne inspire pe noi, să ne trezim şi să 
ne grăbim  spre (la) Cuvântul Său.  Şi atunci Cuvântul fiind adus în acel duh de inspiraţie, atunci tu vei vedea miracole 
întâmplîndu-se, şi lucruri având loc, pentru că cele două au venit împreună.    Dacă natura noastră devine convertită de la lucrurile 
lumii, la natura Duhului Sfânt, Dumnezeu Îşi va lua locul Lui, şi El va locui în noi. Credinciosul inspirat luând Cuvântul inspirat, cele 
două împreună aduc rezultate. Aceea va aduce Cuvântul la Viaţă. Inspiraţia care este în inima ta pune Cuvântul înspre trăire (viaţă), 
pentru că..... Tu ai putea să iei o sămânţă de porumb şi să o pui pe masă. Nu contează cât de mult este lustruită, şi ea chiar ar putea fi 
de paisprezece carate, ea nu va mai produce alt porumb. Nu contează cât de frumoasă este masa (biroul), cât de original este aurul care 
stă acolo, sau cât de mult germinizată este sămânţa, porumbul trebuie să ajungă în sol fertil pentru a aduce rezultate. Amin. Oh, eu 
iubesc aceasta. 
      *Eu am vorbit cu o persoană nu cu mult timp în urmă. El încerca să discute cu mine şi spunea, "Nu îţi este ruşine să spui că 
Dumnezeu a creat cerurile şi pământul în trei zile - -sau în şase zile?"   Eu am zis, "Aceea este ce spune Biblia." - A zis, "Ei bine, noi 
avem dovada şi putem dovedi că lumea este veche de milioane de ani".   Eu am zis, "Aceea nu are nimic de a face cu aceasta. În 
Geneza 1: 1, se spune, "La început, Dumnezeu a creat cerurile şi pământul, punct. Vedeţi? Aceea este totul. Acum, pământul fără 
formă şi gol." Şi eu am zis, "Eu cred că fiecare sămânţă era aşezată chiar acolo de la o altă civilizaţie sau ceva, şi aşa cum apa s-a 
ridicat şi lumina a lovit-o, au venit sus copacii şi totul."    Acelaş lucru şi cu fiinţa umană, este un tip. Când toată ceaţa este mişcată 
la oparte, şi Adevărul descoperit către acea reală sămânţă stând acolo germinizată, şi Lumina Evangheliei o poate lovi printr-o 
adevărată adeverire a Cuvântului, ea va trăi; ea are Viaţă în ea....În afară de aceea, ea nu poate trăi. Nu are Viaţă în ea.   Acele nume 
au fost puse în Cartea Vieţii Mielului înainte de întemeierea lumii, ele vor veni înainte doar aşa de sigur ca orice. De aceea Isus stă 
chiar drept acolo şi aşteaptă cu lucrarea Lui de mijlocire, până acea ultimă sămânţă vine. El va şti exact cum o va lovi. 
      *Acum, noi ne pierdem slava dacă ne pierdem credinţa. Acum, dacă noi mergem la oparte de credinţă, atunci noi vom duce 
biserica într-un tărâm intelectual. Şi de multe ori, este în felul acesta printre oameni, de aceea pentru că o adunare a fost mare, şi ei au 
avut biserici mari, clopotniţe măreţe, şi o mare mulţime de oameni bine îmbrăcaţi şi oameni îngrijiţi, şi o grămadă de finanţe, că ei îşi 
puteau permite aşa fel de lucruri, noi de multe ori, credem că aceea a fost inspirat -- că acea anume biserică trebuie să fie inspirată. 
Sau noi deseori referindu-ne la diferiţi slujitori, care merg afară pe câmp şi au mari adunări de mulţimi, şi noi ne gândim, câteodată, că 
ei sânt semne ale inspiraţiei. Dar aceste nu este în totalitate adevărul. Aceea este inspiraţie omenească.  Dar adevărata inspiraţie vine 
prin împlinirea Cuvântului lui Dumnezeu, indiferent dacă este una singură sau doar o mână plină. Indiferent dacă este o biserică mare 
sau o biserică mică, nu aceasta contează. Indiferent dacă este un vorbitor mare elocvent, sau doar un om care deabia îşi cunoaşte 



ABC-ul, nu are importanţă. Aceasta depinde doar de mesajul pe care el îl aduce, dacă el este inspirat de Cuvântul lui Dumnezeu sau 
este inspirat de concepţii intelectuale ale inspiraţiei umane.  Unii oameni pot fi inspiraţi din cauza unui vorbitor elocvent. Aceea nu o 
face (nu este) corect. Cîteodată ei sânt inspiraţi, pentru că omul este atât de antrenat, încât el poate să-şi pună punctul lui dincolo -(se 
depăşeşte pe el însuş). Aceea nu înseamnă că este de la Dumnezeu. Vedeţi? Numai prin veşnicul, eternul şi binecuvântatul Cuvânt a 
lui Dumnezeu, noi putem primi inspiraţia, şi aceea este dată de Duhul Sfânt. Prin credinţă noi primim aceea. 
     *Acum, noi vedem acest om mare. Şi, amintiţi-vă, Iov nu a avut o Biblie să citească în zilele lui. Nu. El doar a mers prin 
inspiraţie. El a fost un profel la care a venit Cuvântul Domnului. El doar a trebuit să fie inspirat, pentru că el şi-a cunoscut poziţia lui 
de profet al lui Dumnezeu. Acum, singurul lucru care trebuia să se întâmple, a fost ca inspiraţia să-l lovească.  Şi atunci el a cunoscut 
că ceea ce va vorbi se va întâmpla, pentru că aceea a fost prin inspiraţie.   Aceea este ceea ce biserica, dacă este în ordine (pusă în 
ordine), doar va....Ea are mecanica pregătită; ea doar are nevoie de dinamică. În această seară, dacă noi vom avea mecanica pregătită, 
inimile noastre puse drept în ordine, lucrurile pe care noi le putem face, urmînd fiecare Cuvânt, urmându-L pe El în botez, urmându-L 
pe El în fiecare poruncă pe care El ne-a spus să o facem, să obţinem fiecare mecanică gata pregătită, şi să stăm acolo; atunci noi 
sântem gata pentru ca dinamica să fie lăsată (peste noi), şi numai Dumnezeu poate să facă aceea; şi aceea este să picure în inima 
voastră acea credinţă care zice, "Acum eu sânt vindecat". Atunci nu contează ce fel de circumstanţe sânt, tu eşti vindecat oricum; 
pentru că este credinţa, prin credinţă voi sânteţi vindecaţi.   Acum, când aceasta îţi este derscoperită ţie, că tu însuţi ai primit 
promisiunea lui Dumnezeu.....Inspiraţia, tu fiind un Creştin, te loveşte, tu nici măcar nu mai ai nevoie de un rând de rugăciune. 
Singurul lucru de care tu ai nevoie, este o inimă deschisă atunci când toată mecanica este gata (pregătită), şi lasă ca inspiraţia să picure 
înăuntru, şi atunci nimic nu mai poate să te clintească (să-ţi schimbe gândul); tu o obţinut-o. Altceva în afară de aceasta, nu va face 
nici un bine (nu va folosi).   Acum, obsevaţi, Iov a avut nevoie de un canal de inspiraţie, el l-a avut deschis. El a avut un canal prin 
care să comunice cu Dumnezeu prin inspiraţie Lui. El a avut o cale să se dea pe el la oparte (să se scoată afară pe el însuş), şi să lase 
Cuvântul lui Dumnezeu să vină înăuntru (Iov 38: 1-7). Observaţi, cum au venit ei din Est şi din Vest să-l consulte, oameni căutându-l 
pentru că ei ştiau că Iov spunea adevărul. Ei ştiau că acel om spune adevărul. Pentru că ceea ce el profeţea, aceea se şi întâmpla. Şi de 
aceea oamenii veneau din Est şi din Vest.  Acum, câteodată aceste mari pulsaţii de credinţă vin chiar în timpul de criză. De obicei 
criza ne conduce pe noi la aceasta. Tot o criză la condus şi pe Iov în aceea.  De ce, el era la sfârşitul vieţii.  Copiii lui erau morţi, 
cămilele lui, şi toate bunurile lui au fost distruse (Iov 1). Şi viaţa lui proprie, el a fost despărţit de coroana de pe capul lui şi adus la 
bubele de pe tălpile picioarelor lui. Aceea era o criză care el o însuş o presa asupra lui, acolo este unde inspiraţia l-a lovit.      O, 
bărbaţi şi femei, în seara aceasta, dacă voi doar puteţi să priviţi în jur şi să vedeţi cât de aproape sântem noi de venirea Domnului. Voi 
acei care aţi pus jos botezul Duhului Sfânt, voi poate că v-aţi sprijinit pe ceva senzaţii, sau ceva ce voi aţi făcut şi Satan poate o 
personifica, şi nu puteţi avea adevăratul Spirit (Duh) în voi ca să puteţi merge tot drumul (să puteţi umbla pe cale) în promisiunile lui 
Dumnezeu. Cum poate un om să pretindă că are Duhul Sfânt şi să nege un singur  Cuvânt din această Biblie, ne fiind corect? Tu nu o 
poţi face.  Nu are importanţă cât de religios eşti tu, la cât de multe biserici aparţii, în cîte cărţi ţi-ai pus tu numele, dacă acel original 
Duh Sfânt este în tine, care este Cuvântul manifestat, tu vei vedea Mesajul orei, pentru că este Duhul Sfânt care face aceasta.  
Dar acolo trebuie să fie ceva care să lumineze aceea jos, şi inspiraţia să te lovească. Dacă tu pui apă pe pământ, pe pământ, pe pământ, 
şi acolo nu este nici o sămânţă pe care să o lovească, cum va putea să iasă ceva afară ? Aceea este, că doar cei Aleşi de Dumnezeu 
(Predestinaţi) o vor vedea (1 Tesaloniceni 1: 4-6 / Efeseni 1: 3-4)    Aleşii lui Dumnezeu au văzut-O în timpul lui Noe, în timpul lui 
Moise, în timpul lui Isus, în timpul apostolilor, a lui Luther, timpul lui Wesley, în timpul Penticostalilor, pentru  că  aceea  era  
Sămânţa  care  era  pe  pământ  în  momentul  când această înspiraţie a fost turnată afară. Acum, în timp ce inspiraţia este turnată 
afară să adune Mireasa împreună, doar cei ce sânt Aleşi O vor vedea. Isus a spus, "Îţi mulţumesc Tată, că Tu ai ascuns aceste lucruri 
de ochii celor înţelepţi, şi ai descoperit Aceasta copiilor aşa ca şi cum ar fi învăţat-o."(Matei 11: 25-27). Acum, inspiraţia trebuie să o 
lovească.   Acum, când inspiraţia îl loveşte, aceea a făcut-o. Atunci el a avut-O. Acum, noi aflăm, acolo vine un timp al acestor crize 
când presiunea este chiar deasupra. Şi voi vă uitaţi în jur astăzi, priviţi la condiţiile în care trăim. Nu trăim noi în Sodoma şi Gomora 
modernă?    Şi noi nu trăim în epoca lui Luther, sau Wesley, sau epoca Penticostală. Epoca penticostală a fost doar o restaurare a 
darurilor venind înapoi în biserică, dar noi trăim în timpul de seară; noi trăim în timpul chemării afară a Miresei.   Inspiraţia, acesta 
este felul în care te loveşte ea dacă tu eşti bolnav. Acesta este felul în care te loveşte ea cînd tu eşti în suferinţă. Ceva îţi este 
descoperit ţie, şi tu vezi că aceasta a fost descoperit, tu vorbeşti şi spui, " Eu sânt vindecat".  Atunci Dumnezeu îţi spune ţie ce să faci, 
"Ridică-te şi umblă". Amin. Atunci totul este terminat, când tu poţi să o faci în felul acela. Acesta este felul în care Dumnezeu o face, 
atunci tu Îl vezi pe Dumnezeu manifestat prin tine însuţi.  Acelaş lucru în  Marcu 11: 23, "Dacă tu spui muntelui acestuia, "Mută-te", 
şi nu te îndoieşti în inima ta, ci doar crezi că ceea ce tu ai spus se va împlini, tu poţi avea ceea ce tu ai spus." Dar tu nu poţi să stai 
acolo bîjbâind în mintea ta şi să o spui, tu trebuie să fii inspirat ca să o spui. Amin.  
     *Acum, când tu primeşti inspiraţia că Isus Christos a murit pentru bolile tale, este chiar acea oră când vindecarea ta a venit. 
Aceea este corect. Când tu primeşti din ceruri, că Isus a murit pentru păcatele tale şi tu ai acceptat-o, atunci tu nu mai ai nevoie de 
rugăciune. Tu deja ai acceptat-o. Aceea este sabilită.   Acum, noi putem predica Cuvântul, explica Cuvântul. Dar tu trebuie să 
primeşti Cuvântul. Oh, Haleluia. Aceea este ceea ce îl aprinde, frate. Când tu Îl primeşti, descoperirea, ceva alunecă afară din lumea 
nevăzută de colo, vine rostogolindu-se printr-un canal mistic undeva în sufletul tău, şi spune, "Acum eu o văd". Ochii tăi strălucesc, 
buzele tale care atârnau în jos, acum se ridică şi zâmbesc. Fiecare muşchi din trupul tău pare că se bucură. Ceva este pe cale să se 
întâmple. Ceva....Tu nu mai trebuie să fii într-un rând de rugăciune atunci. Tu o ai atunci -ai primit-o.   Dar acum, un lucru despre 
Cuvântul lui Dumnezeu, El niciodată nu îmbătrâneşte, pentru că El este Dumnezeu. Prin fiecare generaţie de aproape două mii opt 
sute de ani, şi mai bine, acest Cuvânt a lui Dumnezeu a fost citit de oameni, preoţi, şi aşa mai departe, şi niciodată nu a îmbătrânit. Eu 
însumi Îl citesc de vreo treizeci şi cinci de ani. Şi de fiecare dată când Îl citesc, eu găsesc cîte ceva nou la care eu privesc pentru prima 
dată. Pentru că El este inspirat. Este Dumnezeu în formă de literă. Vedeţi, El este atributele lui Dumnezeu vorbind şi este pus pe 
hârtie. 
      *Vedeţi, voi trebuie să vă daţi seama atunci, prieteni, în ce condiţie sânteţi voi. Acesta este motivul pentru care banda aceasta; 
eu am zis, "doar pentru biserică (vedeţi? ) doar pentru biserică". Dacă voi aţi fost chemaţi de la întunerec la Viaţă, de la moarte la 
Viaţă, de la o formă intelectuală de înţelegere a lui Christos, la o experienţă a naşterii din nou, şi privind la viaţa ta, care stă în lăsarea 
lucrurilor lumii la o parte, şi tu să stai pentru Christos, necondiţionat, atunci ceva se întâmplă. Vedeţi? Acolo este ceva în tine, 
înfometând şi mişcându-se, aşa cum a fost în Iacov. Vedeţi, tu te vei lupta cu Domnul; şi tu vei umbla diferit  după aceea. Ceva este 
diferit în tine, tu te-ai schimbat. Acum, aceea are.... Pentru că aceea trebuie să fie făcută, trebuie să-ţi fie inspirată ţie. Mie nu-mi pasă, 
eu aş putea sta aici şi să predic până eu aş -- până tot părul care-l mai am să cadă jos, până când umerii mei cad în jos şi eu aş avea 



nouăzeci de ani, şi voi  să ascultaţi în fiecare zi; până când Dumnezeu nu învie aceea către voi, voi sânteţi tot în aceeaş condiţie. 
Două zile eu am studiat şi m-am rugat pentru aceasta. Vedeţi? Am zis, "Doamne, trebuie să spun eu aceasta bisericii?" Ceva a zis, 
"Spune-o. Timpul este la-ndemână. Spune-o" Eu simt că El mă va trage afară destul de curând, şi deci eu am vrut ca voi să o ştiţi. 
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